
 

 
 

 

Referat 

 

Dato: 21. juni 2021, kl. 20.00, hos Ditte Sarto (DS) 

Deltagere: Carsten Gyldensted (CG), Lene Nejsum (LN), Ditte Sarto (DS), Kenneth 
Bredgaard Riis (KBR) og Berit Vendelbjerg (BV) 

 

Fraværende:  

Kopi til: Grundejere i Grundejerforeningen Københavnergården 

Referent: Berit M. Vendelbjerg 

Formål med mødet Bestyrelsesmøde 

Næste møde:  August, forberedelse til generalforsamling 

 

Referat 
1. Hjertestarter  

Bestyrelsen har modtaget forslag om, at foreningen anskaffer hjertestartere, én til hver vej i 
foreningen (15.-18.000 kr. pr. stk.). Forslaget medtages til generalforsamlingen.  
Sidste år skrev bestyrelsen rundt, idet Hjerteforeningen tilbød en gratis hjertestarter, hvis 20 
personer meldte sig som indsamlere for Hjerteforeningen. Vi fik desværre ikke en eneste 
henvendelse. Men hvis Hjerteforeningen gentager deres tilbud, så kan foreningen jo 
overveje, om man kan stille med 20 indsamlere.  
 
Man kan evt. melde dig som hjerteløber  www.genoplivning.dk/hjerteloeberordningen/ 

 
Desuden afholder ældresagen gratis kurser i genoplivning ved hjertestop.  
 
Der forefindes hjertestartere på Skåde Skole, på Handelsfagskolen og på Skåde Skovvej.  
Sidstnævnte er markeret som døgnåben. De to andre er tilgængelige i åbningstiden.  
 
Emnet kan drøftes på generalforsamlingen.  
 

2. Kloakker 
Der er bestilt oprensning af kloakker til efteråret, - desuden fejning af visne blade 
 

3. Asfalt 
KBR indhenter tilbud på reparation af asfalt og på fuld asfaltering. 
 

4. Generalforsamling 30. september 
Kløverhytten er reserveret. DS indkalder og sender regnskab ud. – BV sørger for bestilling 
af smørrebrød i lighed med sidste år. BV sørger desuden for indkøb af service og 
affaldssække. CG indkøber drikkevarer.   
 

Vi vil gerne komme med en opfordring til alle om at overveje deltagelse i 
bestyrelsesarbejdet. Det er et borgerligt ombud, og grundejerforeningen skal have en 
bestyrelse. Vi ser frem til at modtage din opstilling. – Hvis vi ikke får nogle emner, kan det 
evt. komme på tale med en rotationsordning, hvor opgaven går på omgang. – Tag en snak 

http://www.genoplivning.dk/hjerteloeberordningen/


 

 
 

 

om, hvad der skal ske. Vi modtager gerne forslag til, hvordan opgaven kan løses. Som 
nævnt i forrige referat, er det hyggeligt, og det kræver ikke mange timers arbejde. – Vi 
mangler repræsentanter fra Sandmosevej og Katterhøjvej. 

 
5. Grønt  

CG har været rundt i området for at se på, hvad der skal beskæres. Der er behov for 
beskæring, bl.a. ved Katterhøjvej nr. 6 ud til rotunden. Desuden skal pilekrattet (område 2 
på matrikelkortet, over mod Lærkehøjvej) beskæres. CG får tilbud fra Skovtop.  

 
6. Ny ejer 

Sandmosevej 88 har fået ny ejer. Parcellen er ikke pligtmæssigt medlem af foreningen, men 
har tidligere deltaget. Dette giver fornyet grund til at overveje medlemsoptag.  
 

7. Festudvalg 
Bestyrelsen opfordrer til nedsættelse af festudvalg til sommerfest 2022.  
 

 
 

 

 

 

 


